
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte tisdagen den 10 augusti 

2022 kl. 10.00  Plats: Hemma hos Mona och Bengt Andersson.  
 

 

Närvarande: Börje Sturesson, Mona och Bengt Andersson, Jan- Olof Karlsson, Hannele Alström, 

Nisse Fält samt Sven Svensson 

Anmält förhinder: Annika Sturesson  

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade de närvarande styrelsemedlemmarna varmt 

välkomna och passade på att tacka Mona och Bengt som tog på sig värdskapet för dagens styrelsemöte.  

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen.( Ändring av §3 en felskrivning gällande dagens dagordning) 

 

§3. Godkännande av protokollet från junis styrelsemöte. 

 Mötet godkände föregående protokoll utan anmärkningar. 

 

§4. Ekonomisk rapport. 

- Kassören redovisade att vår ekonomi är god och att vi på bank nu har 42 062 kr. Kassören redovisade 

även intäkterna från PRO riks där vi nu har fått in medlemsavgifter för 191 betalande medlemmar. 

Övrigt hänvisas till vår hemsida där de ekonomiska redovisningarna finns i detalj.  

- Kassören informerade att det numer fungerar bra att vi får fakturorna från Pingstkyrkan direkt enligt 

våra önskemål. 

    

§5. Medlemmar.  

-Annika låter meddela att vi är 192 medlemmar (men vi har dock inte fått in medlemsavgift från en av 

våra medlemmar ännu)  

 

§6. Skrivelser. 

Inga skrivelser att rapportera. 

  

§7. Rapporter.  

- Hannele passade på att meddela att hon avser att sluta i styrelsen och det behövs en ny kontaktperson 

till samorganisationen nästa år. 

- Vidare rapporterade Hannele om sommarverksamheten på PRO-gården i Kvicksund som i stort sett 

blivit väldigt lyckat med några få undantag, som troligtvis berodde på vädret då det var mycket varmt 

dessa dagar. 

 

§8. Reserapport.  

- Börje informerade om månadens BBR som startar från Malmköpings kyrkogård och går till Dunkers 

församlingshem. ”Bilbingo är temat” den 17 augusti. När vi viker av mot Dunkers kyrka kommer de 

första siffrorna och sedan på lämpliga platser och avslutningen vid Församlingshemmet där det blir en 

tipspromenad med de återstående siffrorna. Kokt korv med tillbehör utlovas. BBR 

organisationskommitté väntar på fler anmälningar. 

 



-BBRs planer för hösten redovisades och styrelsen ställer sig bakom förslaget till Jäders Kyrka med 

guidning. 

-Mona har  varit i kontakt med Resekompaniet och Ålandsresorna som diskuterades vid förra mötet kan 

innebära att bussen bör starta kl. 06.00 inifrån Eskilstuna samt att vi behöver gå av båten vid 

framkomsten till Åland och sedan tar vi ”nästa” båt tillbaka, detta för att ”slippa” den långa bussturen. 

Mona ser över lite olika möjligheter och återkommer till månadsmötet. 

 

 

§9. Studierapport. 

-Höstens cirklar börjar den 5 september i Församlingshemmet med ”Så som jag minns det”  

Den 12 september börjar ”Skapande händer” med avbrott för ”Så som jag minns det” den 26 september. 

Därefter fortsätter Skapande händer varje måndag fram t.o.m. den 28 november.  

-Matlagningsgrupperna startar i september likaså slöjden som tidigare. 

 

§10. Nya frågor.  

-Styrelsen beslutade att närvara vid Ärladagen den 27 augusti. Mona, Bengt och Svenne fixar plats 

och program. Behövs hjälp vid tältet så hör de av sig. 

 - Månadsmötet nu den sista augusti uteblir tänkta underhållare pga. dubbelbokning. Träffen får bli en 

informationsträff med vissa trevliga överraskningar. 

- Månadsträffen den 28 september är ”Luffarna” bokade via Kent. 

- Månadsträffen den 26 oktober kommer gruppen ”Gott och Blandat”. 

- i november är det halvårsmöte och då ”får vi se” vad som vi hinner med. Ännu ingen vidtalad 

- Grötlunchen i december skall vi försöka engagera Karin Hansander och Solveig Almrot igen 

 Kvar från förra protokollet som skall åtgärdas. 

- Vi har tidigare alltid bjudit in dem som fyllt 80 och 90 år på en ”gratis tillställning”. 

Styrelsen beslutade att bjuda in dessa att gratis vara med på Julgröten i år. Det blir de som föddes 30 – 

31 – 32 samt 40 – 41 – 42 för att ”komma ikapp” det vi missade under Coronaåren. 

- Sekreteraren skriver ett nyhetsbrev och bland annat nämner att vi återupptar firande av 80- och 90- 

åringar igen och att dessa kommer att bjudas in till julens grötlunch. 

 

§11. Kommande möten. 

Månadsmötet onsdagen den 31 augusti.  

 

 

§12. Nästa styrelsemöte.  

Beslutades till den 7 september onsdagen i samlingssalen kl. 10.00 Pingstkyrkan.  

 

§13. Avslutning. 

Ordförande Börje Sturesson tackade för en trevlig träff och ett särskilt tack till Mona och Bengt för att 

de fixade möteslokal. Börje såg framemot att så många som möjligt hade möjlighet att närvara vid 

Bilbingo och Ärladagen samt avslutade därefter dagens möte. 

 

Sekreterare          

 

  Sven Svensson                             






